
Skolebestyrelsesmøde
Referat

Årshjul for arbejdet i skolebestyrelsen 2022/23

Onsdag d. 28. september kl. 17.30-20.00 i Midtpunktet

Deltagere: Henrik J., Mogens, Martin, Rikke, Henrik L., Anne Lisbeth, Nickolai, Tove, Dorthe, Pia

Fraværende:
Mødeleder: Henrik J.

KL. Punkt Form Ansvarlig Referat

17.30 Let anretning
Fotografering

17.45 1.Siden sidst og
meddelelser
1.1Ledelsen
-Ansættelse af
souschef
-Min Uddannelse og
meddelelsesbog
-Velfærdens fundament
-Renovering af
legeplads
-Spar på energien
1.2Formanden
1.3Andre
1.4MED-udvalg

Orientering Henrik J. Ledelsen:
Anders Mikkelsen er ansat som Souschef og starter den 1. november.

Min uddannelse er opsagt af Odense Kommune pr. 1/3. Der arbejdes med
andre muligheder.

Meddelelsesbog skal erstatte elevplaner. Det vil komme på et
skolebestyrelsesmøde, når vi er længere i processen.

Velfærdens fundament - Det er vores tur. Vi skal samarbejde med
lokalområdet. Processen skal til at starte selvom det først er fra 2023. Det vil
komme som et punkt på et skolebestyrelsesmøde.

Vi har fået midler fra legepladspuljen til renovering af vores legeplads. omkring
370.000. Vores ene sandkasse og balancebomme er færdigrenoveret. Der vil i
den kommende tid blive renoveret ved bl.a. rutsjebanerne, multibanen og
svævebanen.

Spor 3 (forårs-SFO) får lavet nyt køkken.

Spar på energien: Der er ikke lavet en slagplan, men i kommunalt regi er de i
gang med at se på muligheder for at spare.
Man anbefaler bl.a. 19 grader i offentlige bygninger. Vi ved ikke om det kommer
til at omfatte skoler endnu.

Formanden:
AULA: problemer med kontaktbogsfunktionen. Pia vil bede Kia kontakte AULA

Hvilket kommunikationsniveau kan man som forældre forvente? Nogle
forventer mere, andre forventer mindre. Der er også stor forskel mellem klasser
og klassetrin.
Det bliver skrevet ind i årshjulet og bliver et punkt.

Fritidsudvalg:
- Der er kommet ny halinspektør.
- Der er en arbejdsgruppe som arbejder med etablering af en hal 3.
- I uge 42 bliver der hængt højttaler op i den nye hal.

Pia har haft møde med Allan omkring skolemad. De skal lige etablere sig i
hallen, så det bliver tidligst i dec. Skolen lægger vægt på sund kost.

Andre:
Frugtordningen: Kan man sikre frugt til formiddagen? Det er ikke altid at frugten
er nået at komme til skolen til første pause, så sættes det klar til eftermiddagen.
Det er mandag og onsdag frugten bliver leveret. Det er lærerne og
pædagogerne, som skal sørge for at hente frugten.

https://docs.google.com/document/d/1LOuRqrjW53BITo3DQe5r5EkQvgUK6ShzfqsJy0pwL1Q/edit#heading=h.wygnyfyu518w


MED-udvalg:
Opfølgning på den årlige MED-dag.
Evaluering af fagfordeling
Tilstedeværelse/fravær
Retningslinje for vold og trusler og krænkelser - fokus på sproget
Den årlige trivselsundersøgelse er i gang

18.00 2.Nyt fra elevrådet Orientering Elevrødd
er Elevrådet planlægger Nissecup for 5. og 6. klasserne i dec.

Vil gerne planlægge en Gallafest for 8. og 9. årgang i april. Vil spørge om der
er forældre, som vil hjælpe med mad og lign. Vil søge om 5000 kr. Har talt med
elever og lærerne i Nordhuset. Det er i planlægningsfasen.

Arbejder med at planlægge trafikeventen i d. 26/10.

Vi vil gerne købe en hoodies til elevrådsmedlemmer og har nu et fedt logo der
kan trykkes på. Frigga fra 9.b har tegnet det.

18.10 3.Trafikevent d. 26/10 Planlægning Henrik J.

Vi står på Nørrelunden og ved biblioteket.

Vi har en folder, som lige skal rettes til, så er den klar til i år. Pia finder den
frem.

Skolebestyrelsen deltager sammen med elevrådet.

Elevrådet finder bannerne frem og ser, hvad der kan genbruges, og om der
skal laves nye.

Jenny, Pia og Rasmus finder ud af, hvor mange fra elevrådet der kan komme.

Forslag om at hver elev fra elevrådet tager en klassekammerat med, så der er
mange.

Også fokus på cykel og cykelhjelm.

Pia tjekker op på, om der er gule veste nok til alle.

Kommer: Henrik L., Mogens, Henrik J., Rikke, Nickolai , Anne Lisbeth

Kommer ikke: Martin

18.30 4.Introduktion til
skolebestyrelsens
arbejde
Kommunikation til
forældremøder

Oplæg og
drøftelse

Henrik J.

Fremover vil skolebestyrelsesmøderne starte kl. 17.00. Kia retter det i AULA og
outlook.

Links som aftalt:
Skole og forældre

Fra påskebrevet:
https://hoejbyskole.aula.dk/foraeldre-og-samarbejde/skolebestyrelsen

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/information-til-for%C3%A6ldre

Formidling fra ledelsen i forhold til generelt elevtrivsel, når der har været
trivselsundersøgelse.

På næste møde afsættes 30 minutter til, at hvert skolebestyrelsesmedlem kan
fortælle, hvad de brænder for i arbejdet i skolebestyrelsen.

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1rsJt3g-SKIWCLy-eLEbx2T0Y5mP8QxtG
https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1rsJt3g-SKIWCLy-eLEbx2T0Y5mP8QxtG
https://www.skole-foraeldre.dk/
https://hoejbyskole.aula.dk/foraeldre-og-samarbejde/skolebestyrelsen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/information-til-for%C3%A6ldre


19.55 Eventuelt Orientering Henrik J.

Martin deltager ikke næste gang.
Der ønskes en tilbagemelding fra medarbejderne omkring princippet “sundhed”

Årets skolebestyrelsesmøder: 30/8, 28/9, 25/10, 29/11, 23/1, 23/2, 22/3, 3/5, 1/6


